
Dagsorden - Skolebestyrelsesmøde 
Skolecenter Jetsmark 

 
Onsdag den 20. juni 2018 klokken 16.30-18.15 

 

 
 
Deltagere: 
Rikke Olssen (formand), Kjeld Hedegaard (næstformand), Lotte D. Mortensen 
(forældrerepræsentant/specialafd.), Dorte Ankerstjerne (forældrerepræsentant), 
Janni Ladefoged Kristiansen (forældrerepræsentant), Pernille Schou 
(forældrerepræsentant), Louise Justesen (medarbejderrepræsentant, Pandrup), 
Inge-Lise Thomsen (medarbejderrepræsentant, Kaas), Jakob Voldby (skoleleder, 
sekretær), Henrik Møller/Lars Bang (afdelingsleder) 
Eleverne deltager som udgangspunkt til og med punkt 5 
 
Fraværende/afbud:  
 
Referent: Henrik Møller 
 
1. Nyt og opfølgning ift. elevrådet 
Ansvarlig: Jakob Voldby, klokken 16.30-16.45 
 

● Nyt fra elevrådet (bla. elevcamp digitalisering) 
● Opsamling fra sidste møde: 

○ Skoletoiletter 
○ Gangvagter 
○ Frikvartersaktiviteter 
○ Aktiviteter for at rejse penge til skolerejser 

 
Referat: 
Eleverne mødte ikke op. Det har været meget sjældent de har været til 
bestyrelsesmødet. Det er et ønske, at elever deltager fast. 
Ved stiftelse af nyt elevråd skal skolebestyrelsen informeres om navne på 2 
repræsentanter og 2 suppleanter. 
Skolebestyrelsen ønsker at give elevrådsrep. mere fylde på møderne - dette på 
udvalgte møder henover året (evt. 3 gange) 
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2. Nyt fra Formanden 
ansvarlig: Rikke Olssen, klokken 16.45-16.50 
 
Referat: 
 
 
3. Skolebestyrelsesvalg/ny skolebestyrelse 
Ansvarlig: Jakob Voldby, klokken 16.50-17.05 

● Evaluering Valgmøde den 8. maj 
● Plan for bestyrelsens opstart i august 
● Gennemgang af kontaktinformation 
● Kommende mødeplan 

 
Referat: 

- Der var et fint fremmøde på valgmødet. Der var en god dialog på mødet. 
Kommunikation var meget på dagsordenen - hvordan informerer vi, som skole 
og skolebestyrelse, forældre bedst muligt. 

- 1. mødedato: 22. august 2018 kl. 19-21. På dette møde laves mødeplan for 
skoleåret 2018/19. 

- Mail- og telefonliste opdateret. HM afl. til JG. 
 
4. Kommunikation 
Ansvarlig: Rikke Olssen, klokken 17.05-17.20 
Vi drøfter ofte hvordan vi kommunikerer rettidigt, korrekt og ad de rette kanaler. 
Kommunikation er en svær disciplin i mange henseender. Vi vil på dette punkt rette 
fokus på, hvordan vi kan forbedre både bestyrelsens og skolens kommunikation med 
og mod dens interessenter. 
 
Referat: 
Skolebestyrelsen ønsker en mere ensrettet brug af intra - dette på tværs af matrikler, 
klasseteams og nære professionelle. Hvordan informerer vi, i hvilket omfang, hvor 
Dette ved opstart af aula og Meebook (december). Ledelsen kunne komme med et 
oplæg. 
Hvorledes informerer skolebestyrelsen de øvrige forældre. Skolebestyrelsen 
kommunikerer via intra. Forældrene kan læse referater og anden info fra 
skolebestyrelsen her. 
 
5. Status på sammenlægning af faserne 
Ansvarlig: Jakob Voldby, klokken 17.20-17.40 

● Hvordan skrider det frem med ombygningsprocessen? 
● Det nye skoleår 
● Hvad lytter vi os til fra elever, medarbejdere og forældre? 
● Nyt fra Styregruppen vedr. Ny Skole? 

 
Referat: 
31. maj blev møblerne flyttet fra Pandrup til Kaas, og det gik rigtig fint - alt var klar til 
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at elever og medarbejdere kunne møde ind den 1. juni. Der er flere lokaler der har 
fået ny beliggenhed, blandt andet sløjd, PLC, billedkunst mv. 
 
SFO’en er kommet rigtig godt på plads, og medarbejderne er meget tilfredse med 
lokalerne. Børnehaven er i fuld gang med at blive klargjort, den skal stå klar 1. 
august. Der er udfordringer med parkering/trafik om morgenen, og dette tiltager når 
børnehaven starter op. 
 
Skemaerne er klar til det nye skoleår, men juni har været en udfordring at få til at gå 
op. Det er ikke muligt teknisk at skrive til de enkelte klasser før efter sommerferien, 
så information til klasserne går bredt ud til årgangene p.t. 
 
Der har været nogle få forældrehenvendelser vedrørende de nye klassedannelser. 
Der er dialog ift. elevernes trivsel.  
 
Idet der er afbud fra Jakob, er der ikke noget nyt fra Styregruppen for Ny 
Skolebyggeri. 
 
 
6. Orientering fra ledelse og medarbejderrepræsentanter 
Ansvarlig: Jakob Voldby og medarbejderrep., klokken 17.40-18.00 

● nyansættelser 
 

Referat: 
Der er blevet ansat ny matematiklærer i 1. klasse 
Der er blevet ansat ny fysiklærer i udskolingen 
En lærer i udskolingen har orlov i kommende skoleår, hvor der skal ansættes en 
anden i perioden. 
 
 
7. Status på budget 
Ansvarlig: Jakob Voldby, klokken 18.00-18.10 
 
Referat: 
 

- punktet udgår 
 
 
8. Eventuelt 
Ansvarlig: alle, klokken 18.10 
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